
 

 

 

 

Αθήνα, 18/5/2020 

 

Ερώτηση 

Προς τον κ. Υπουργό Εργασίας 

   

Θέμα: «Καθυστέρηση στις πληρωμές της έκτακτης οικονομικής 

ενίσχυσης των 800€ καταγγέλλουν πολίτες του Νομού Πρέβεζας»      

Όπως αναφέρουν πολίτες του Νομού Πρέβεζας, ενώ είναι δικαιούχοι της 

έκτακτης οικονομικής ενίσχυσης των οκτακοσίων ευρώ (800€), έχοντας ήδη 

υποβάλει τη σχετική αίτηση ένταξης στην ενίσχυση, δεν έχουν ακόμη πιστωθεί 

τα χρήματα στους λογαριασμούς τους. Μάλιστα, όπως σημειώνουν, ανήκουν 

σε κατηγορίες δικαιούχων, των οποίων η δραστηριότητα είχε ενταχθεί στην 

πρώτη δέσμη των ενισχυόμενων από το κράτος «Κωδικών Αριθμών 

Δραστηριότητας (ΚΑΔ). Με άλλα λόγια, δεν ανήκουν σε ΚΑΔ, οι οποίοι 

εντάχθηκαν στην πιο πρόσφατη δέσμη δραστηριοτήτων, που ενισχύονται από 

το κράτος, ώστε να μεσολαβεί κάποιος εύλογος χρόνος μέχρι την πίστωση και 

καταβολή των σχετικών ποσών στους δικαιούχους.  

 

Επειδή, έστω και αυτή η οικονομική ενίσχυση, την οποία η κυβέρνηση επίλεξε 

να δώσει και η οποία υπολείπεται ακόμη και από τον νόμιμο κατώτατο μισθό, 

είναι σημαντική για χιλιάδες πολίτες και νοικοκυριά, από τη στιγμή που υπάρχει 

αναστολή της σύμβασης εργασίας, 

Επειδή, οι συγκεκριμένοι πολίτες δεν έχουν λάβει κάποια απάντηση από 

δημόσιο φορέα για τον λόγο για τον οποίο δεν έχει καταβληθεί ακόμη η 

οικονομική ενίσχυση που δικαιούνται, 
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Επειδή, το φαινόμενο είναι πιθανόν να μην αφορά αποκλειστικά τους πολίτες 

του Νομού Πρέβεζας, καθώς, όπως προκύπτει από σχετική ανακοίνωσή της, η 

Πανελλήνια Ομοσπονδία Φοροτεχνικών Ελεύθερων Επαγγελματιών 

(Π.Ο.Φ.Ε.Ε) καλεί τα μέλη της να ενημερώνουν την Ομοσπονδία για 

περιπτώσεις πελατών τους, που ενώ έχει υποβληθεί η σχετική αίτηση και είναι 

δικαιούχοι, δεν τους έχει καταβληθεί το ποσό,     

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

 

1. Σε ποιες ενέργειες πρόκειται να προβεί, ώστε να επιλυθεί το 

πρόβλημα της μη καταβολής της έκτακτης οικονομικής ενίσχυσης 

σε δικαιούχους αυτής; 

2. Υπάρχουν και άλλοι λόγοι, πέραν αυτών που προβάλλονται από 

την πολιτική ηγεσία και από υπηρεσιακούς παράγοντες του 

Υπουργείου Εργασίας, είτε περί λαθών στην υποβολή των 

αιτήσεων των δικαιούχων, είτε περί ανάγκης να επαναλαμβάνεται 

πολλές φορές η διαδικασία υποβολής από τον ενδιαφερόμενο, οι 

οποίοι οδηγούν στη μη καταβολή των σχετικών ποσών στους 

δικαιούχους, ειδικά όταν οι δικαιούχοι ανήκουν στην πρώτη δέσμη 

ΚΑΔ για τους οποίους αποφασίστηκε η οικονομική ενίσχυση;         

3. Έχει παρατηρηθεί και καταγραφεί από τις υπηρεσίες του 

Υπουργείου Εργασίας κάποιο πρόβλημα, όσον αφορά στην 

καταβολή των σχετικών ενισχύσεων σε δικαιούχους, οι οποίοι 

είναι πολίτες του Νομού Πρέβεζας;    

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

Μπάρκας Κωνσταντίνος 

 


